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Protokół - projekt 

z LV sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 27 lutego 2024 r.  

LV sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice, obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Prowadziła je Przewodnicząca Rady 

Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1 

Otwieram 55 sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana online 

oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych osobowych. 

Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt Gminy 

Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz art. 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można znaleźć  

na stronie BIP gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. 

Witam Wójta, Zastępcę Wójta, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, 

sołtysów, radnych powiatowych. Witam mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez 

transmisję. Radnych proszę o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam,  

że w obradach uczestniczy 14 radnych.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ad. 2 

Przedstawię teraz porządek sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LIV sesji z dnia 23 stycznia 2024 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2024-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu, 

związanej z realizacją zadania pn.: "Uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie kolejowe 

Jastrzębia-Zdroju z Katowicami" w ramach Programu Uzupełnienia Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej + do 2029 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na realizację zadania pn.: "Remont dróg powiatowych ul. Śląskiej w Krzyżowicach oraz 

Boryńskiej w Warszowicach". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem dla Szpitala Joannitas w Pszczynie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych.  



2 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za usługi na cmentarzu 

komunalnym w Pawłowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” Gminy Pawłowice na rok 2024. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata  

2024-2026 w Gminie Pawłowice. 

17. Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? Nie widzę, wobec tego porządek 

obrad uważam za przyjęty.  

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z 54 sesji z dnia 23 stycznia 2024 r. Projekt radni mieli 

udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP-ie, nie wpłynęły żadne poprawki,  

w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

Ad. 4 

Proszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady, Pana Grzegorza Cyrulika o odczytanie wykazu 

pism, które wpłynęły do Rady w okresie międzysesyjnym.  

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK  

Dziękuję. Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, to jest 

od 23 stycznia do 26 lutego 2024 roku: 1) zaproszenie na sesję Rady Powiatu 

Pszczyńskiego; 2) informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowicach  

za rok 2023; 3) wniosek mieszkanki o nie podejmowanie jakichkolwiek uchwał dotyczących 

zmian w obszarze zagospodarowania przestrzennego; 4) informacja o zawiązaniu klubu 

radnych; 5) projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji  

z mieszkańcami gminy Pawłowice oraz wniosek o przesunięcie jego procedowania  

na miesiąc marzec; 6) wskazania nadzorcze dotyczące uchwał w sprawie zamiaru 

przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego, Szkoły Branżowej pierwszego stopnia  

i Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących imieniem Jana Pawła 

II w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji, prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. To są wszystkie pisma jakie wpłynęły w okresie 

międzysesyjnym do Rady Gminy. Dziękuję bardzo.  

Ad. 5 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę teraz Pana Wójta lub Panią Wicewójt o informacje z działalności 

międzysesyjnej. 

ZASTĘPCA WÓJTA GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu. Sprawozdanie Wójta i jednostek organizacyjnych za okres  

od 23 stycznia do dnia dzisiejszego, czyli 27 lutego. Przewidywane wykonanie budżetu 

gminy Pawłowice na dzień 31 stycznia: dochody wykonano w wysokości 15 855 000 zł,  

co stanowi 10% zakładanego planu. Wydatki wykonano w wysokości 7 037 000 zł,  

co stanowi 4,5% zakładanego planu. Zadłużenie gminy na dzień 26 luty wynosi  

2 109 425 zł. W Referacie Podatków i Opłat m.in. trwa doręczanie decyzji wymiarowych 

dla osób fizycznych na rok 2024. Decyzje są doręczane przez sołtysów, tak jest w sołectwie 

Pielgrzymowice, Jarząbkowice oraz Pniówek, przez Pocztę Polską oraz pracowników organu 

podatkowego. W Referacie Gospodarki Przestrzennej Geodezji i Mienia przeprowadzono  

w okresie międzysesyjnym waloryzację wysokości czynszów w 36 umowach dzierżaw  

o charakterze rolniczym o wskaźnik inflacji wynoszący 11,4%. Ustalono zasady 

finansowania działalności bojowej jednostek OSP w budynkach gminnych powierzonych im 

w dzierżawę. Trwa również procedura sporządzania projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu obejmującego fragment obszaru pomiędzy 

ulicą Spacerową i ulicą Wyzwolenia w Pawłowicach. Obecnie sporządzana jest ocena 

oddziaływania na środowisko. W dalszej kolejności projekt planu zostanie przekazany do 
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opiniowania i uzgodnień. W okresie międzysesyjnym w referacie również zawarto umowy 

w formie aktów notarialnych. W miesiącu lutym przedwstępna umowa sprzedaży dotycząca 

nabycia na rzecz gminy terenu przy ulicy Ekologicznej w Krzyżowicach z przeznaczeniem 

na powiększenie sąsiedniej działki, na której obecnie jest zrealizowana budowa domu 

ludowego oraz umowa darowizny, w wyniku której Parafia św. Michała Archanioła  

z Krzyżowic przekazała gminie teren zajęty pod drogę dojazdową do pól na terenie 

Krzyżowic. W Referacie Infrastruktury Komunalnej w zakresie komunikacji od 1 lutego 

wprowadzona została darmowa komunikacja lokalna na wszystkich liniach od L1 do L7. 

Wartość rekompensaty za brak dochodów ze sprzedaży biletów dla przewoźnika w związku 

z bezpłatną komunikacją ustalono na kwotę 9 834 zł wypłaconą miesięcznie za okres od 

lutego do grudnia bieżącego roku. W związku z robotami drogowymi na drodze powiatowej 

ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach wprowadzona została również zmiana 

organizacji przejazdu busów L1 i autobusów B13, B14 komunikacji MZK. Z tytułu 

rozliczenia dotacji celowej komunikacji miejskiej i lokalnej za rok 2023 Międzygminny 

Związek Komunikacyjny dokonał zwrotu dotacji na kwotę 112 tysięcy złotych. Łącznie  

w roku 2023 koszt komunikacji zbiorowej wyniósł 3 miliony 874 tysiące złotych. W zakresie 

współpracy gminy z Urzędem Marszałkowskim przy uruchamianiu połączenia kolejowego 

na trasie Jastrzębie-Zdrój - Katowice dokonano również rozliczenia płatności z 2023 roku 

w wysokości 16 050 zł na rzecz prac projektowych w ramach umowy Kolej Plus. Oświetlenie 

drogowe: została zawarta umowa na wykonanie projektów oświetlenia ulicznego ulicy 

Fredry w Golasowicach oraz ulicy Mały Rynek w Pawłowicach. W zakresie inwestycji 

drogowych zadania projektowe przebudowa mostu w ciągu ulicy Lipowej w Golasowicach: 

uzyskano już na tym zadaniu decyzję o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej  

w ramach ZRID-u. Przygotowywane jest postępowanie przetargowe na realizację robót 

budowlanych. W zakresie budowy drogi wraz z infrastrukturą towarzyszącą między drogą 

wojewódzką 933, ulicą Pszczyńską, ulicą Zapłocie w Pawłowicach w dalszym ciągu 

oczekujemy na zawarcie porozumienia z Urzędem Marszałkowskim na przebudowę 

skrzyżowania z DW 933. Pozostałe prace projektowe w tym temacie mają swój bieg.  

W zakresie przebudowy odcinka ulicy Mickiewicza wraz z budową drogi obsługującej tereny 

inwestycyjne w Pawłowicach odbyło się spotkanie z przedstawicielami Górnośląskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów w sprawie uzgodnienia dokumentacji w zakresie 

zabezpieczenia sieci wodociągowej fi 900 biegnącej wzdłuż projektowanej drogi. W zakresie 

realizowanych zadań drogowych budowlanych to przebudowa ulicy Podlesie  

w Pielgrzymowicach i ulicy Bocznej w Jarząbkowicach. I kolejne zadanie to rozbudowa ulicy 

Pieczarkowej oraz budowa drogi gminnej równoległej do ulicy Polnej w Pawłowicach. I tutaj 

we współpracy z PGWIR-em przygotowano inwestycje do ogłoszenia przetargu na roboty 

budowlane. Inwestycja dofinansowana jest z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 

5 milionów złotych. Aktualnie trwa rozpatrywanie skargi przez Wojewodę Śląskiego, która 

potrwa do końca marca bieżącego roku. Prace na drogach innych zarządców dróg  

na terenie gminy. Przebudowa drogi powiatowej ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach. 

Trwają roboty związane z budową kanalizacji deszczowej oraz konstrukcji drogi na odcinku 

ulicy Zebrzydowickiej od granicy gminy w kierunku Ochotniczej Straży Pożarnej. Kolejne 

zadanie to przebudowa drogi powiatowej ulicy Zwycięstwa w Krzyżowicach i tutaj trwają 

prace związane z przebudową kanalizacji deszczowej. Równocześnie wykonawca uzgadnia 

projekt czasowej organizacji ruchu związany z zamknięciem drogi na czas jej przebudowy. 

Na ten okres zostaną wyznaczone objazdy. Planowane zakończenie robót przewidywane 

jest do końca maja bieżącego roku. Na czas objazdu na ulicy Kościuszki zostaną 

zamontowane dwa progi zwalniające. W zakresie inwestycji kubaturowych budowa 

skateparku pierwszy etap: biuro projektowe złożyło koncepcję projektową, która została 

przedstawiona i omówiona komisyjnie w Urzędzie Gminy. Wybrano jedną koncepcję  

i przekazano informację do Biura Projektowego. Komplet dokumentacji powinien zostać 

dostarczony przez projektanta do 19 czerwca bieżącego roku. W zakresie zakupu 

urządzenia siłowni terenowej w sołectwie Pawłowice, zadanie realizowane w ramach 

funduszu sołeckiego: przesłano wniosek o wstępną lokalizację urządzenia  

do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków Delegatura w Bielsku-Białej. Kolejne zadanie 

to zamontowanie windy w Domu Ludowym w sołectwie Pniówek. Otwarcie ofert nastąpiło 

26 stycznia. Wpłynęło 6 ofert w kwotach od 46 tysięcy do 84 tysięcy brutto. Kwoty 

przetargowe przekroczyły środki finansowe zabezpieczone w budżecie gminy, które są  

w wysokości 30 tysięcy złotych. Po podjęciu przez Państwa radnych dzisiaj uchwały  
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w sprawie zmian w budżecie i dołożeniu kwoty 20 tysięcy złotych zostanie podana 

informacja o wyborze oferty i będzie mogła zostać podpisana umowa o realizację zadania. 

W zakresie modernizacji budynku Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowicach złożono 

wstępny wniosek do PGNiK, Termika, o możliwość podpięcia budynku bezpośrednio do sieci 

ciepłowniczej, a nie jak jest dotychczas przez ośrodek zdrowia przy ulicy Górniczej.  

W zakresie prac budowlanych, budowa Domu Ludowego w Krzyżowicach, KWK Pniówek  

i gmina Pawłowice podpisały aneks na prace dodatkowe związane z budową Domu 

Ludowego w Krzyżowicach. Dostawa konstrukcji dachu ma nastąpić w drugiej połowie 

marca i wtedy rozpoczną się też prace wewnętrzne, instalacyjne. Gmina Pawłowice 

otrzymała zwrot środków na budowę sieci gazowej zgodnie z zawartym porozumieniem.  

W zakresie budowy budynku zaplecza sportowego boiska piłkarskiego przy ulicy Strażackiej 

w Warszowicach trwa analizowanie dokumentacji projektowej. Przygotowano wniosek  

o opracowanie projektu na przyłącza kanalizacji sanitarnej i wodociągowej. Złożony został 

również wniosek na wycinkę drzew. Kolejne zadanie to przebudowa instalacji wody 

użytkowej w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach. Uzgodniony został zakres prac 

budowlanych z dyrekcją szkoły i przekazano materiały przetargowe do Biura Zamówień 

Publicznych. Wymiana płyt poliuretanowych na Placu Zabaw przy Szkole Podstawowej  

w Warszowicach. W trakcie przygotowania są materiały do ogłoszenia licytacji na sprzedaż 

demontowanych płyt poliuretanowych. Zadania inwestycyjne realizowane w Wodociągach 

Pawłowickich. W zakresie zamówień publicznych 14 lutego dokonano otwarcia ofert  

na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla następujących zadań 

inwestycyjnych. Przebudowa sieci wodociągowej ulica Krucza Pniówek, budowa kanalizacji 

sanitarnej ulica Słoneczna w Pielgrzymowicach oraz budowa sieci wodociągowej i sieci 

kanalizacji sanitarnej ulica 3 Maja w Pawłowicach. Ponadto Wodociągi Pawłowickie złożyły 

wniosek do Jastrzębskiej Spółki Węglowej o dotację na zakup saturatora w celu promocji 

wody pitnej ze studni głębinowej. Wnioskowane dofinansowanie to 40 tysięcy złotych.  

W Gminnym Zespole Komunalnym, oprócz wielu cyklicznych prac realizowanych przez 

pracowników, Gminny Zespół Komunalny przeprowadził postępowanie na obsługę 

kominiarską na budynkach gminnych, wykonano prace remontowe pomieszczeń dla 

sportowców w budynku Szkoły Podstawowej w Pielgrzymowicach oraz wykonano 

malowanie pomieszczeń higieniczno-sanitarnych w Zespole Szkół Ogólnokształcących  

w Pawłowicach. W zakresie ochrony środowiska i rolnictwa od początku roku złożono  

12 wniosków o dotacje do wymiany kotłów na paliwa stałe niespełniające V klasy oraz  

2 wnioski o dotacje na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie pozytywnie rozpatrzył złożony 

wniosek za rok 2023 rozliczający zbiórkę i zagospodarowanie folii rolniczej. Łącznie 

usunięto 35 ton przekazanych od rolników folii. Ponadto przekazano gminie dotacje  

w wysokości 17 560 zł na realizację zadań. Po pozytywnym rozliczeniu wniosku  

na realizację w Szkole Podstawowej nr 1 w Pawłowicach Zielonej Pracowni Śladem 

Węglowym gmina Pawłowice otrzymała z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

w Katowicach ostatnią ratę dofinansowania w wysokości 4 800 zł. Przez cały miesiąc luty 

w Referacie Ochrony Środowiska przyjmowane były wnioski składane przez rolników, 

wnioski o zwrot podatku akcyzowego za zakupiony olej napędowy wykorzystywany do 

produkcji rolniczej. W konkursie Urzędu Marszałkowskiego za osiągnięcia na rzecz poprawy 

jakości powietrza gmina otrzymała nagrodę w wysokości 50 tys. zł, która zostanie 

przeznaczona na podpięcie budynku Ośrodka Pomocy Społecznej bezpośrednio do sieci 

ciepłowniczej. W Ośrodku Pomocy Społecznej rozpoczęto realizację programu Asystent 

Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością. Przyjęto zgłoszenia osób chętnych do przystąpienia 

do projektu. Program finansowany jest w ramach Funduszu Solidarnościowego. Kwota 

dofinansowania wynosi 709 800 zł. Uczestnicy placówki wsparcia dziennego Różowe 

Okulary aktywnie spędzali wakacje przygotowane przez pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej podczas ferii zimowych. W okresie od stycznia do kwietnia bieżącego roku  

w Ośrodku Pomocy społecznej można składać wnioski o jednorazowe świadczenie w formie 

dodatku osłonowego. Aktualnie przyjęto już 168 wniosków. Ponadto kontynuowane były 

cykliczne spotkania, wsparcia seniorów poprzez dostęp do tzw. opieki na odległość, 

spotkania grupy osób z niepełnosprawnością Zgrana Ferajna oraz spotkania grupy wsparcia 

dla osób doznających przemocy w rodzinie. Ośrodek Pomocy również złożył wnioski  

do Jastrzębskiej Spółki Węglowej o środki finansowe na zajęcia, warsztaty, wyjazd oraz 

wieczerzę wigilijną dla osób starszych, samotnych, niepełnosprawnych. Okres realizacji 
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programu przewiduje się od kwietnia do grudnia w bieżącym roku. W zakresie spraw 

obywatelskich od stycznia do czerwca są realizowane zajęcia pozaszkolne. Są podpisane 

umowy na realizację zajęć pozaszkolnych dla uczniów oraz dla mieszkańców. Podpisano 

już umowy z nauczycielami, między innymi z nauczycielami z Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Pawłowicach, Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krzyżowicach oraz 

Szkole Podstawowej w Warszowicach. W związku z realizacją od stycznia programu 

Pawłowicka Karta Mieszkańca na dzień dzisiejszy mamy zarejestrowanych 14 partnerów, 

podpisanych porozumień 10 oraz mamy złożonych wniosków o wydanie karty 1330. Gmina 

udzieliła z Funduszu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dofinansowania do zajęć 

rekreacyjno-edukacyjno-sportowych organizowanych podczas ferii zimowych dla dzieci 

organizowanych przez Gminną Bibliotekę Publiczną oraz Gminny Ośrodek Sportu. Gmina 

sfinansowała dla uczniów szkół programy profilaktyczne poruszające problematykę 

bezpieczeństwa w sieci oraz zagrożeń cywilizacyjnych współczesnej młodzieży. 25 stycznia 

został ogłoszony konkurs ofert na realizację programu profilaktyki zaburzeń depresyjnych 

wśród dzieci i młodzieży. Niestety nie złożono żadnej oferty pomimo wielu pobrań. Konkurs 

zostanie ogłoszony ponownie. W Gminnym Zespole Oświaty w okresie międzysesyjnym  

14 lutego zorganizowano naradę z udziałem Wójta Gminy Pawłowice. Na radzie 

uczestniczyli wszyscy dyrektorzy szkół oraz przedszkoli. Ogłoszono również konkursy  

na stanowiska dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Golasowicach, dyrektora 

Publicznego Przedszkola w Pielgrzymowicach i dyrektora Publicznego Przedszkola  

w Warszowicach. Do 29 lutego również wydłużono nabór do publicznych przedszkoli  

na terenie całej gminy. Na dachach budynku Przedszkola w Modrzewiowym Ogrodzie, 

Przedszkola w Warszowicach oraz Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krzyżowicach trwa 

przygotowywanie do zabudowy instalacji fotowoltaicznych z magazynami energii.  

W Gminnym Ośrodku Sportu 27 stycznia odbył się wyjazd na narty i termy do Oravic  

na Słowacji. Udział wzięło około 40 mieszkańców gminy. W trakcie ferii zimowych 

zorganizowano dla dzieci szereg atrakcji. 2 lutego odbył się kolejny turniej piłkarski  

w ramach Pucharu Sołectw. W sobotę 24 lutego na lodowisku w Pawłowicach odbyły się 

pokazy Akademii Łyżwiarskiej. W sumie wystąpiło 41 łyżwiarzy. 24 lutego odbyła się 

impreza pod nazwą Nocne Saunowanie. Przygotowane zostały seanse saunowe 

prowadzone przez trzech saunomistrzów. Na obiektach sportowych trwają prace związane 

z wymianą lamp oświetleniowych. Na dachu budynku Szkoły Podstawowej nr 1 trwa 

przygotowanie do zabudowy instalacji fotowoltaicznych z magazynem energii na potrzeby 

basenu i hali sportowej Gminnego Ośrodka Sportu. GOS również złożył wnioski  

do Jastrzębskiej Spółki Węglowej o organizację Runmageddonu dziecięcego. Gminna 

Biblioteka Publiczna w okresie międzysesyjnym zorganizowała szereg zajęć, m.in. odbyły 

się spotkania klubu czytelnika, w filii Pielgrzymowice odbyło się spotkanie klubu 

czytelniczek. Miało miejsce również spotkanie Klubu miłośników historii, którego gościem 

specjalnym był archeolog, dyrektor Muzeum w Wodzisławiu Śląskim. Odbyło się też 

spotkanie Podróżnika Pasjonaty. Biblioteka centralna i jej filie zorganizowały dla dzieci 

szereg zajęć w czasie ferii zimowych. W okresie międzysesyjnym GOK zorganizował w sali 

widowiskowej Centrum Kultury m.in. koncert noworoczny, dyskotekę dla dojrzałych, pokaz 

iluzji, koncert galowy, najpiękniejsze melodie świata, koncerty z cyklu wieczór z klasyką, 

spektakl Grupy Musicalowej M, spektakl dla dorosłych, w którym wystąpili aktorzy z Teatru 

czeskiego Cieszyna, występ kabaretu oraz spektakl dla dzieci z cyklu Wesołe Bajeczki.  

W czasie ferii zaplanowano ciekawe i kreatywne warsztaty dla dzieci, tak zwaną Zimową 

Akademię Kreatywności. W zajęciach brało udział prawie 60 dzieci. Ponadto odbywają się 

cotygodniowe spotkania dla seniorów aktywni, bezpieczni i zdrowi oraz warsztaty w Izbie 

Regionalnej Śląski Miszong. Referat Promocji i Integracji Europejskiej zorganizował 

uroczystość Firma z Tradycjami. Laureatem nagrody w bieżącym roku została firma Oszek 

Franciszek Przewóz osób. Wyróżnienie za estetycznie zagospodarowaną przestrzeń 

otrzymała Okręgowa Spółdzielnia Mleczarska Włoszczowa, oddział Pawłowice. Referat 

Promocji i Integracji również dokonał zgłoszenia do pierwszego etapu konkursu 

Modernizacja Roku 2023. Zgłoszono Centrum Multidyscyplinarne. Przygotowano  

w referacie również prezentacje, które są przedstawiane na zebraniach sołeckich. Wczoraj 

między innymi w sołectwie Pniówku i następne dla Jarząbkowic i Golasowic. Trwają również 

w referacie przygotowania do wizyty siedmioosobowej delegacji z Francji, z miasta 

partnerskiego Verquin, która będzie miała miejsce od 4 do 7 marca. Trwają również 

przygotowania do Jarmarku Wielkanocnego, który jest zaplanowany na 24 marca.  
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Na stronie internetowej w referacie pracownicy umieścili około 45 aktualności. W Referacie 

Organizacyjnym w zakresie zamówień publicznych, postępowania na etapie przygotowania, 

to przebudowa instalacji wody użytkowej w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach oraz 

wymiana nawierzchni boiska wielofunkcyjnego przy ulicy Sportowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu. Postępowania ogłoszone to letnie utrzymanie dróg ulic, wykaszanie poboczy i skarp 

w gminie, obsługa prawna Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych gminy, oraz 

sporządzenie projektu planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 

Pawłowice. Postępowania rozstrzygnięte to remonty cząstkowe dróg gminnych oraz usługi 

utrzymania czystości w budynku Urzędu Gminy. W zakresie Referatu Informatyki 

przeprowadzono postępowanie oraz podpisano umowę na odnowienie licencji dla urządzeń 

sieciowych. W wyniku przeprowadzonego zaproszenia do składania ofert wybrano 

wykonawcę na wykonanie przyłączy światłowodowych do wskazanych przez Urząd Gminy 

13 punktów na terenie gminy wraz z usługą transmisji danych. Spowoduje to, iż będziemy 

mogli umieszczać różnego rodzaju informacje promujące gminę, jak również i aktualny 

rozkład jazdy autobusów na tablicach umiejscowionych na przystankach 

nowowybudowanych w ramach projektu Elektromobilność. W referacie również ogłoszono 

postępowanie na dostawę materiałów eksploatacyjnych do drukarek i kserokopiarek. 

Zaktualizowano w referacie również regulamin funkcjonowania obsługi i eksploatacji 

monitoringu wizyjnego na terenie całej gminy oraz uruchomiono kartę usług umożliwiającą 

wnioskowanie o zabezpieczanie, udostępnianie nagrań. Przygotowano i wprowadzono 

procedurę wejścia na teren Urzędu Gminy osoby korzystającej z psa, z psem asystującym. 

Uzyskano akceptację złożonego wniosku na dofinansowanie w ramach projektu 

Cyberbezpieczny Samorząd. Uzyskaliśmy środki finansowe w kwocie 752 191 zł. W Biurze 

Funduszy Zewnętrznych 14 lutego w ramach konkursu Inicjatywa Sołecka 2024 złożono 

wniosek pod nazwą wymiana płyt poliuretanowych na placu zabaw obok Szkoły 

Podstawowej w Warszowicach. Całkowita wartość tej inwestycji to 93 tys. zł. Wnioskujemy 

w ramach Inicjatywy Sołeckiej o kwotę 34 796 zł. Przypomnę, że z funduszu sołeckiego  

w Warszowicach również są przewidziane środki finansowe na realizację tego zadania  

w kwocie 43 495 zł. Do 20 lutego złożono wnioski o darowiznę do Fundacji Jastrzębskiej 

Spółki Węglowej dotyczące m.in. Modernizacji budynku ośrodka zdrowia w Sołectwie 

Pniówek, segment B. Wnioskowane dofinansowanie to 150 tys. zł. Całość inwestycji jest 

planowana na 325 tys. zł. Złożyliśmy również wniosek na oznakowanie tras rowerowych 

na terenie gminy. Wnioskowane dofinansowanie to 50 tys. zł. Całość inwestycji planowana 

jest na 271 tys. zł. Kolejny trzeci wniosek to budowa oświetlenia przy ulicy Mały Rynek  

w Pawłowicach. Wnioskowane dofinansowanie to 50 tys. zł. Całość inwestycji szacowana 

jest na 120 tys. zł. Czwarty wniosek to rozwój systemu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, elektrośmieci. Wnioskowane dofinansowanie to 16 tys. zł. Całość inwestycji 

planowana jest na 25 tys. zł. Ponadto w okresie międzysesyjnym ponownie został 

ogłoszony nabór na stanowiska skarbnika gminy. Termin składania dokumentów 

wyznaczono na dzień 29 lutego. Pierwszy nabór ogłoszony w grudniu nie został 

rozstrzygnięty. Wpłynęły dwie oferty. Wybrany kandydat nie przyjął zaproponowanych 

warunków płacowych. Z kalendarza Wójta Gminy 25 stycznia Wójt uczestniczył w spotkaniu 

w sprawie PKP w Urzędzie Marszałkowskim w Katowicach. 25 stycznia odbyła  

się uroczystość 25-lecia Powiatu Pszczyńskiego w Zamku w Pszczynie. 2 lutego odbyło  

się nadzwyczajne walne zgromadzenie Spółki Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

w Katowicach. 5 lutego odbyło się spotkanie Wójta z sołtysami. 7 lutego odbyło  

się spotkanie Wójta z Kuratorem Oświaty, z Panią Aleksandrą Dyla i Wojewodą Markiem 

Wójcikiem. 13 lutego Wójt uczestniczył w uroczystości otwarcia Miejskiego Centrum 

Kultury w Pszczynie. 14 lutego odbyło się spotkanie w sprawie komunikacji kolejowej  

w Urzędzie Miasta w Katowicach. 15 lutego Wójt zorganizował spotkanie z dyrektorami 

placówek oświatowych. 16 lutego odbył się zarząd Stowarzyszenia Gmin Górniczych.  

20 lutego w Komendzie Powiatowej Policji w Pszczynie odbyła się odprawa roczna.  

26 lutego odbyło się spotkanie wójtów, burmistrzów, prezydentów z drugim Wicewojewodą 

Śląskim, Panem Michałem Kopańskim, dotyczące podsumowania mijającej kadencji 

samorządowej. Wczorajszego dnia miało miejsce zebranie wiejskie, w którym również 

uczestniczył Wójt. Dziękuję bardzo. 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 
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Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę teraz Przewodniczących Komisji o informację z działalności 

międzysesyjnej. Jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Mlicką Przewodniczącą 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 20 lutego. W części właściwej dla Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego radnym zostały przedstawione stan realizacji strategii rozwoju gminy. 

Obecnie obowiązująca strategia obejmuje okres do 2025 roku. W części wspólnej z Komisją 

Działalności Społecznej radni opiniowali uchwały objęte porządkiem obrad dzisiejszej sesji, 

m.in. uchwałę dotyczącą dotacji do zabytków, uchwały budżetowe dotyczące zmian  

w budżecie oraz wieloletniej prognozy finansowej, uchwałę dotyczącą udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem dla Szpitala Joannitas w Pszczynie. 

Opiniowano także projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków, ratowników i kandydatów na strażaków, ratowników ochotniczych straży 

pożarnych. Opiniowaliśmy także uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu na realizację zadania remont dróg powiatowych ulicy Śląskiej  

w Krzyżowicach oraz Boryńskiej w Warszowicach. Opiniowaliśmy także projekt uchwały  

w sprawie pomocy finansowej Województwu Śląskiemu związaną z realizacją programu 

Kolej Plus. Opiniowaliśmy także projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek  

za usługi na cmentarzu komunalnym w Pawłowicach. Radnym została także przedstawiona 

propozycja wprowadzenia opłat adiacenckich. Radni jednogłośnie negatywnie zaopiniowali 

wprowadzenie tego typu opłat. W wolnych sprawach i wnioskach omawiano także kwestie 

uczestnictwa gminy Pawłowice w Międzygminnym Związku Komunikacyjnym w Jastrzębiu-

Zdroju. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Zbigniewa Duszę Przewodniczącego Komisji Działalności Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Dziękuję. Komisja Działalności Społecznej w okresie międzysesyjnej spotkała się jeden raz 

20 lutego. Na komisji opiniowaliśmy projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Pawłowice na rok 2024. W punkcie 

drugim opiniowaliśmy projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego Programu wspierania 

rodziny na lata 2024-2026 w gminie Pawłowice. W punkcie trzecim omawialiśmy 

funkcjonowanie placówek szkolnych i przedszkolnych na terenie gminy Pawłowice. 

Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Panią Helenę Materę Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI REWIZYJNEJ HELENA MATERA 

Komisja rewizyjna nie odbyła żadnego spotkania w okresie międzysesyjnym. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego Przewodniczącego Komisji skarg wniosków 

i petycji. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję, w okresie międzysesyjnym Komisja również nie odbyła żadnego posiedzenia. 

Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Wobec tego przystępujemy do rozpatrywania zasadniczych punktów dzisiejszej 

sesji. Materiały i protokoły uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji Gospodarki  

i Mienia Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniu 20 lutego 2024 roku. 

Projekty uchwał radni mają udostępnione na tabletach a mieszkańcy mają je widoczne  

w BIP.  
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Pawłowice 

na lata 2024-2028. Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie tej uchwały? Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów 

za, 1 głos wstrzymujący, Komisję Działalności Społecznej 6 głosów za. Proszę  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/554/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2024–2028 została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za,  

1 głos wstrzymujący oraz Komisję Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chce 

zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach. 

Uchwała nr LV/555/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok  

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu 

związanej z realizacją zadania pod nazwą uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie 

kolejowe Jastrzębia - Zdroju z Katowicami w ramach programu uzupełnienia lokalnej  

i regionalnej infrastruktury kolejowej Kolej Plus do 2029 roku. Projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji 

Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy teraz chciałby ktoś zabrać głos w tej sprawie? Nie 

widzę. Wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/556/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Śląskiemu, związanej z realizacją zadania pn.: "Uzupełnienie sieci 

kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami" w ramach 

Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej + 

do 2029 r.   została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na realizację zadania remont dróg powiatowych ulicy Śląskiej w Krzyżowicach oraz ulicy 

Boryńskiej w Warszowicach. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy teraz 

ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę wobec tego proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  
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Uchwała nr LV/557/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na realizację zadania pn.: "Remont dróg powiatowych ul. Śląskiej 

w Krzyżowicach oraz Boryńskiej w Warszowicach" została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 

w gminnej ewidencji zabytków. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów 

za. Czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/558/2024 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków została podjęta 14 

głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem na Szpital Joannitas w Pszczynie. Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności 

Społecznej 5 głosów za, 1 przeciw. Czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę 

wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/559/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu została podjęta 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 8  

do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof Gryckiewicz, Janusz 

Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Zbigniew Dusza 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków, 

ratowników i kandydatów na strażaków, ratowników, ochotniczych straży pożarnej. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosów za, 

2 głosy wstrzymujące, 1 przeciw oraz Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś 

teraz chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/560/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych  została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi 

zał. nr 9 do protokołu.  
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w spawie ustalenia wysokości stawek za usługi na cmentarzu 

komunalnym w Pawłowicach. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów 

za. Czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? Proszę Pana Wójta. Pan Wójt zgłasza 

autopoprawkę do uchwały. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Proponuję autopoprawkę do uchwały, a mianowicie żeby uchwała weszła w życie 14 dni po 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. Po konsultacjach z radnymi, 

proponuję taką autopoprawkę. Dziękuję.  

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Wobec tego musimy teraz przegłosować tą autopoprawkę, czyli będzie 

autopoprawka do uchwały w sprawie ustalenia stawek w sprawie ustalenia wysokości 

stawek za usługi na cmentarzu komunalnym w Pawłowicach i uchwała wejdzie w życie  

14 dni po ogłoszeniu. Proszę radnych o przegłosowanie.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Autopoprawka wniesiona przez Wójta została przyjęta 14 głosami za, czyli teraz możemy 

przystąpić do przegłosowania uchwały w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek za usługi na cmentarzu komunalnym w Pawłowicach. Proszę  

o przegłosowanie powyższej uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/561/2024 w sprawie ustalenia wysokości stawek za usługi  

na cmentarzu komunalnym w Pawłowicach została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów 

Gminy Pawłowice na rok 2024. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę 

proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/562/2024 w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” Gminy Pawłowice na rok 2024 została podjęta 14 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 
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Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego Programu wsparcia rodziny na lata 2024-

2026 w gminie Pawłowice. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Działalności 

Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę. Proszę 

o przystąpienie przegłosowania uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LV/563/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2024-2026 w Gminie Pawłowice została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina 

Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

Ad. 17 

Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. Proszę Pana Wójta. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowni Państwo, kolejne święta się zbliżają w związku z tym proszę sobie rezerwować 

czas na Jarmark Wielkanocny 24 marca. Równolegle mamy informację, że 15 marca na 

osiedlu za lodowiskiem odbędzie się również Jarmark Wielkanocny. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję.  

Ad. 18 

Wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. A ktoś z 

mieszkańców chciałby zabrać głos? Nie widzę. Nikt się nie zgłasza.  

Ad. 19 

Przechodzimy do punktu 19 zakończenie obrad. Dziękuję Państwu za obecność, a Państwu, 

którzy nas oglądali za uwagę.  


